

EVENTS MONDIALLE

- INTERNATIONAL GET-TOGETHERS IN A RELAXED ENVIRONMENT -



LATINO NIGHT & FESTA JUNINA

JUNE 24TH, 2022, 7:00 PM; SPORTS LAWN LEUPHANA

This time MondialLE will be all about latino vibes!

Our motto this month is Latino Night & Festa Junina! That means that there will be a lot of Latin American music and some live Bossa Nova music. We also want to offer a small Salsa workshop! Don't worry, it will be absolutely doable for beginners! For the Brazilian June festival São João we will prepare some stuff for a barbecue with lots of corn and some other little things. Feel free to bring food that you also want to put on the grill. We are looking forward to seeing you there and hope that you will join us for this last MondialLE - Polyglottes unterwegs!

Registration and queries per E-Mail at slz@leuphana.de, or via Instagram at [@slz_leuphana](https://www.instagram.com/slz_leuphana)
Further information at the SLZ website:

<https://www.leuphana.de/einrichtungen/sprachenzentrum/slz.html>

EVENTS MONDIALLE

- MONATLICHE INTERNATIONALE ABENDE DES
SLZ -



LATINO NIGHT & FESTA JUNINA

24. JUNI 2022, 19:00 UHR; LEUPHANA MENSAWIESE

Dieses Mal ist das Motto Latino Night & Festa Junina! Das heißt, es wird ganz viel Musik aus Lateinamerika geben und auch ein wenig live Bossa Nova Musik. Außerdem wollen wir einen kleinen Salsa Workshop anleiten! Keine Sorge der wird absolut „Anfänger-geeignet“ sein! Für das brasilianische Juni-Fest São João wird es ein kleines Feuer am Grill geben mit ganz viel Mais und ein paar anderen Kleinigkeiten. Bringt gerne Essen mit, das ihr auch noch auf den Grill werfen wollt. Wir freuen uns auf euch und hoffen, dass ihr nun auch beim letzten MondialLE – Polyglottes unterwegs dabei sein werdet!

→

Registrierung & Anfragen per E-Mail an slz@leuphana.de, oder via Instagram an [@slz_leuphana](https://www.instagram.com/slz_leuphana)

Weitere Informationen auf der Website des SLZ:

<https://www.leuphana.de/einrichtungen/sprachenzentrum/slz.html>